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Investing Strategies During the Time of Pandemic 
and Beyond 疫情影響下的投資策略 
Date:               8 October 2020 (Thursday)         日期:               2020年10月8日 (星期四) 

Time:  3:00pm – 4:30pm  時間: 下午三時至四時卅分

Login:             Details will be emailed to participants on 7 October 2020 (Wednesday) 
登錄:               詳情會於2020年10月7日（星期三）通過電子郵件發送給參加者

Language:      Cantonese               語言: 廣東話

Fee: Free           費用: 全免    

1. This webinar is eligible for 1.5 hours of non-core CPD/CPT training hours, subject to approval by relevant accreditation bodies. 
Attendees must log in the Webex with the same name and email address registered with the HKRSA. 此網絡研討會可以申請CPD / CPT等
同1.5小時的非核心培訓時間，但需要獲得相關認證機構的批准。參加者必須使用在香港退休計劃協會註冊的相同名稱和電郵地址
登錄Webex。
2. Webex facility will be provided by Franklin Templeton Investment. By registering to this event, you are providing your consent to the 
HKRSA to pass your personal particulars (including name, title, organisation and email address) to Franklin Templeton Investment to create 
access to the Webex facility for you. Webex平台將由富蘭克林鄧普頓投資提供。註冊此研討會即表示您同意香港退休計劃協會將您的
個人詳細信息（包括姓名，職銜，所屬機構和電郵地址等）傳遞給富蘭克林鄧普頓投資，以為您創建對Webex平台的訪問權限。
3. Enquiry or RSVP to events@hkrsa.org.hk or call (852) 2147-0090. 查詢或報名, 請電郵至: events@hkrsa.org.hk 或致電
（852）2147-0090 
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